
        OKRESNÍ   KUŽELKÁŘSKÝ   SVAZ   JINDŘICHŮV   HRADEC 
 
 
 ZPRÁVA  O  ČINNOSTI  VV  OKS  J.HRADEC  ZA  UPLYNULÉ  OBDOBÍ  
 
                  OD MINULÉ  VALNÉ  HROMADY  OKS  KONANÉ  DNE 6.6.2012 
 
 
     Vážení sportovní přátelé, milí hosté, 
 
            dovolte mi, abych Vás v úvodu nejprve přivítal jednak jménem svým, 
ale i jménem celého výkonného výboru, na dnešním jednání Valné hromady 
Okresního kuželkářského svazu Jindřichův Hradec.  
 
      Dnešní VH OKS se koná po roce, kde současný Výkonný výbor byl na 
minulé Valné hromadě zvolen ve složení Běhoun Jaroslav, Dostál Michal,  
Pospíchal  Zdeněk, Beneš Jaroslav a Blecha Zdeněk, který se však ze schůzí VV 
s pravidelností nezúčastňoval, takže VV pracoval ve 4 lidech.  
 
    Na první schůzi VV byly rozděleny funkce, kdy předsedou byl zvolen 
Jaroslav Běhoun, místopředsedou a zároveň ekonomem Zdeněk Pospíchal  a 
předsedou STK Michal Dostál, členem Jaroslav Beneš, který měl na starosti 
okresní přebor dorostu.  
 
    Samotný VV se scházel v podstatě pravidelně a to celkem  9x ročně 
v pravidelných měsíčních intervalech / příprava nového soutěžního ročníků OP 
družstev dospělí a dorost, příprava a průběh MOJ, zhodnocení podzimní části 
mistrovských soutěží, příprava a průběh Superpoháru, ukončení ročníku 
mistrovských soutěží/. 
 
    Za pozitivní považuji to, že předseda STK Michal Dostál založil internetové 
stránky pod doménou http://kuzelkyjh.webnode.cz/, které jsou přehledné a na 
těchto stránkách byly vyvěšovány všechny důležité věci jako jsou zpravodaje 
OP dospělých a dorostu, zápisy z jednání VV, odkazy na turnaje v rámci 
okresu i mimo něj a další věci, které považuje za důležité.  
   Dále bych za pozitivní považoval, že začala dobře fungovat elektronická 
komunikace v zasílání zápisů až na malé vyjímky – více se vyjádří Michal 
Dostál a Jaroslav Beneš.   
 
   OP dorostu v ročníku 2012 – 2013 hrálo 6 družstev : Kunžak, Nová Bystřice, 
Nová Včelnice, Lomnice nad Lužnicí a Slavonice A+B. K tomuto bych uvedl, že 
družstva N. Bystřice a Slavonice A původně čekali na krajský přebor dorostu, 
ale ten nebyl VV JčKKS vypsán. Děkuji Jaroslavu Benešovi, že přepracoval 
rozlosování a přijal uvedená dvě družstva do OP dorostu. OP se stalo družstvo 
Kunžaku. 
 
   OP dospělých se zúčastnilo celkem 10 družstev, kdy družstvo Kunžaku C se 
stalo OP a zároveň si zajistilo právo hrát kvalifikaci o KP 2. V kraji máme 
nejvíce družstev v okresních soutěžích. Jinde se spojují i dva okresy.  

http://kuzelkyjh.webnode.cz/


    Kvalifikace o KP2  se hrála ve Slavonicích a postup si zajistilo družstvo 
Kunžaku C společně s SKK Real Servis Tábor. Od VV JčKKS byla vyslovena 
pochvala za uspořádání kvalifikace oddílu Slavonic.  
 
    Dalším úkolem pro VV OKS bylo ve spolupráci s oddíly zorganizování a 
uspořádání Mistrovství okresu jednotlivců všech kategorií, tj. dospělí, 
seniorské, juniorské a dorostenecké kategorie a dvě věkové kategorie žáků a 
Superpoháru. Myslím si, že vše bylo zvládnuto bez větších problémů. Veškeré 
výše uvedené akce by však nebylo možné uspořádat bez oddílů a lidí v oddíle, 
které se o uvedené věci starají. Proto bych chtěl upřímně poděkovat všem 
oddílům za pomoc při pořádání jak Mistrovství okresu jednotlivců, tak i 
Superpoháru, ale i pravidelných soutěží jak dospělých, tak i dorostu. 
 
      Dalším z předpokladů plnění všech úkolů kladených na VV OKS je 
finanční zabezpečení. Členové VV OKS veškerou svou činnost vykonávají zcela 
zdarma, včetně bez nároku na cestovné. Tak jako v minulých letech ani na 
soutěžní ročních 2012 – 2013 neobdržel OKS J. Hradec žádnou dotaci a proto 
v tomto ročníku bylo zavedeno startovné ve výši 100,-Kč za družstvo dospělých. 
Osobně si myslím, že na další ročník by se startovné mělo zvýšit na částku 200,-
Kč za družstvo dospělých,  co se týká mládeže startovné bych opět nevybíral.  
     V roce 2013 byly sepsány dvě Smlouvy o reklamě o finanční pomoci 
s místními podnikateli a bylo tedy získáno 5.000,- Kč, což je zhruba částka na 
pokrytí jednoho ročníku. Bližší ohledně financování předložení Zdeněk 
Pospíchal. 
    
    Co se týká propagace kuželkářského sportu tak k tomuto uvádím, že je těžký 
proniknout do regionálního tisku. Osobně jsem několikrát hovořil se 
sportovními redaktory, ale ti samy řekli, že nejsme fotbal či hokej, proto 
využíváme aktivit p. Romana Pišného, který se věnuje právě menším sportům a 
má kontakty na redaktory a tak v podstatě veškeré postoupené informace, 
výsledky, připravované akce, fotografie apod. dokázal jednak připravit 
k vydání, ale zasadil se i o jejich zveřejnění na stránkách regionálního tisku. A 
to pro nás bezplatně. Z tohoto místa bych mu rád poděkoval za výbornou 
spolupráci. 
 
    Začátkem května 2013 jsem se zúčastnil Valné Hromady ČSTV 
v Jindřichově Hradci, kde hlavním úkolem bylo schválení stanov a 
přejmenovaní ČSTV na ČUS (Česká Unie sportu).     
 
 
                                                     Děkuji za pozornost. 
 
                                                                                               Běhoun Jaroslav 
                                                                                            předseda VV OKS J. Hradec             


